
Fra: Jens Borup [mailto:jb@ffskagen.dk]  
Sendt: 14. august 2015 10:03 

Til: Jakob Willum Slot 

Emne: Bilag 23 - hovedvej 40 

 
Til transportudvalget 
 
Hej Jakob, tak for behagelig telefonsamtale. Jeg ønsker venligst foretræde for transportudvalget, hvor jeg 
ønsker mundtlig fremlæggelse af bilag 23. 
 
Jeg vil gerne fremhæve følgende punkter: 
 
Den eksisterende  vej er bygget fra 1955 til 1957.  
Trafikken har udviklet sig voldsomt i de seneste 60 år. 
Skagen Havn er erhvervsmæssig mangedoblet siden vejens indvielse. 
Fiskeriet har ligeledes mangedoblet siden vejens indvielse. Skagen er pt Danmarks største fiskerihavn. 25% 
af alt fisk landet i Danmark landes i Skagen. 
Svenske fiskere bruger flittigt Skagen Havn. 40% af alt landet svensk fisk landes i Skagen. 
I slutningen af 50’eren besøgte ca. 200.000 turister Skagen 
I dag er der mellem 1.500.000 og 1.800.000  turister i Skagen pr år. 
Indtil 2004 havde Skagen sit eget sygehus. I dag ligger den nærmeste skadestue 60 km fra Skagen. 
Den cykelsti der blev lavet i opstarten af 2+1 vejen, er ikke færdiggjort. Den ender 5 km syd for Skagen på 
den stærkt trafikeret hovedvej 40. 
 
Færdiggørelsen af  2+1 vejen blev skrinlagt i forbindelse med kommunalreformen, hvor de første 2 etaper 
var etableret. Hele 2+1 vejen var fuldt ud projekteret, hvorfor disse planer stadig må befinde sig hos 
Vejdirektoratet. 
 
Det er en nødvendighed for Skagen og byens fremtid at 2+1 vejen bliver færdiggjort hurtigst mulig. 
 
Jeg ser frem til en snarlig foretræde for transportudvalget. 
 
 
 
Med venlig hilsen / Best Regards 
 

Jens Borup 

Chairman of the Board 
Tlf.:   +45 21297173 / Mail: jb@ffskagen.dk 
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